
Oświadczenie złożone 

przez senator Agnieszkę Gorgoń-Komor 

na 23. posiedzeniu Senatu 

w dniu 15 kwietnia 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Kilka dni temu zostałam zaskoczona decyzją wojewody śląskiego o przesunięciu terminu otwarcia maso-

wego punktu szczepień w Bielsku-Białej, który planowany był na dzień 19 kwietnia. Trzeba zauważyć, że 

Bielsko-Biała niechlubnie wypada na tle innych miejscowości w kwestii szczepień, ponieważ jak dotąd za-

szczepiono przeciwko COVID-19 jedynie ok. 20% populacji miasta. Niestety, nikt nie potrafi udzielić odpo-

wiedzi na pytanie, dlaczego do Bielska-Białej dociera tak mało szczepionek. 

W ostatnich dniach otrzymałam w tej sprawie wiele zapytań od mieszkańców Bielska-Białej, którzy są 

bardzo zaniepokojeni stanem szczepień w naszym mieście. Z informacji otrzymanej kilka dni temu od woje-

wody wynika, że masowy punkt szczepień dla Bielska-Białej prawdopodobnie będzie mógł być uruchomiony 

dopiero na początku maja. 

Władze miasta stoją na stanowisku, że Bielsko-Biała jest gotowa organizacyjnie i kadrowo, aby rozpocząć 

szczepienia na masowa skalę. Plany szczepień masowych zakładają, że raz w tygodniu do punktu w hali pod 

Dębowcem trafiać będzie co najmniej 2 tysiące 900 dawek. Tak, aby codziennie, od poniedziałku do piątku, 

szczepić ok. 500 osób. Niestety, z nieznanych przyczyn przygotowania do uruchomienia masowego punktu 

szczepień zostały wstrzymane. Decyzja wojewody śląskiego zaskoczyła urzędników i lekarzy, jak również 

prezesa Beskidzkiej Izby Lekarskiej dr n. med. Klaudiusza Komora. Obecnie w mieście brakuje wolnych 

terminów szczepień i duża część bielszczan, aby się zaszczepić, musi jeździć do innych, odległych miejsco-

wości. Dlatego samorządowy punkt szczepień masowych jest tak bardzo potrzebny i powinien zostać uru-

chomiony jak najszybciej. 

Szanowny Panie Ministrze, w związku z powyższym zwracam się do Pana z następującymi pytaniami, na 

które oczekuję pilnej odpowiedzi. 

1. Dlaczego szczepionki czekają na chętnych w miejscowościach oddalonych od Bielska-Białej czasem 

o kilkadziesiąt kilometrów, a do stolicy Podbeskidzia nie docierają lub docierają w niewystarczających ilo-

ściach? 

2. Kiedy ruszą masowe szczepienia bielszczan w Bielsku-Białej? 

3. Kiedy miasto otrzyma zgodę na otwarcie masowego punktu szczepień dla mieszkańców? 

Z wyrazami szacunku 

Agnieszka Gorgoń-Komor 
 


